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Írásbeli kérdés
Dr. Szili Katalin
az Országgyű lés Elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Asszony !

„Mi lesz az Allianz Hungaria Kft-tóz elküldött emberek sorsa?” címmel a Házszabály 91 .§-a
alapján írásbeli kérdést kívánok benyújtani Dr. Herczog László szociális és munkaügyi
miniszterhez .

A választ írásban kérem !

Tisztelt Miniszter Úr !

Az Allianz Hungaria Kft keleti állománykezelési központjában, amely Békéscsabán található
csoportos létszámleépítésre kerül sor, és így mintegy 70 ember kerülhet az utcára . Az, hogy ez
megtörténik, sajnos már nem csupán feltételezés, mivel a mai nappal, tehát szeptember 7-én
kapták meg az értesítést erről az érintett dolgozók .

Az érintett személyek nagyrészt a közép-békési régióban élnek, tehát Békéscsaba és Béké s
körzetében . A munkaerőpiac tekintetében ez a térség amúgy is nehéz helyzetben volt, és a
cégnek ezzel a lépésével még nehezebb helyzetbe kerül .

Az Allianz korábban a gépjármű- és vagyonbiztosítások vetületében három állománykezelés i
központtal rendelkezett . A budapestit már korábban megszüntették, és most a békéscsabai
került sorra, így minden meglévő és újonnan szerzett állomány kezelése Veszprémben fo g
majd történni .

Ami számomra érdekes, hogy a cég nemrégiben komoly fejlesztésekbe kezdett a csaba i
központban, új ingatlant vásárolt, létszámot bővített, és ebből kifolyólag új bútorokat és új
számítógépeket vásárolt . Ezek után derült égből villámcsapásként érte a dolgozókat a
csoportos létszámleépítés híre . A Békéscsabán dolgozók a végleges felmondólevelet
várhatóan október hónapban kaphatják kézhez, amelyb ő l arról is értesülhetnek, hogy milyen
feltételekkel kell távozniuk a cégtő l, milyen végkielégítést kapnak stb ., de nem is ez a lényeg,
ha nem az, hogy ők inkább a munkájukat szeretnék meg őrizni .

Azt szeretnék, még ha csökkentett létszámban is, de megmaradna a központ, mive l
Békéscsaba környékén jelenleg az elhelyezkedés szinte lehetetlen . Nem is értik, hogy miért itt
kerül sor a bezárásra, hiszen Veszprém környékén még mindig sokkal könnyebb munkáho z
jutni, mint Békés megyében .



Tisztelt Miniszter Úr !

Nem tudnának-e egy kis nyomás gyakorolni az Allianz Hungária Kft-re, hogy ne szüntessék
meg a csabai központot, és ha ez mégsem sikerülne, akkor mit tudnak tenni az utcára került
emberek érdekében ?

Várom megtisztel ő válaszát .

Budapest, 2009 . szeptember 7-én

Erdős Norbert
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